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Mafihe PHB elnöki beszámoló 
Az elmúlt egy évben a közösségépítő foglalkozások voltak túlsúlyban. Szakmai előadásból egy került 

megrendezésre, melyet Hawking halálának évfordulóján tartottunk.  

A gólyáka igyekeztünk bevonni a közösségbe, ez csak részben sikerült. A tavalyi évben is problémát 

jelentett a hallgatók alacsony létszáma. 

Az idei évben az elnökség bővült, immár négyen vagyunk. Lefedjük majdnem az összes évfolyamot.  

Érzésem szerint idén esély van komolyabb programok létrahozására, terveim között szerepel egy fizikus 

hallgatóknak szóló konferencia is. 

A tanév elején formai elnökségi ülést tartottunk, amelyen utána a PHB vezetésében változás nem történt. 

A PHB továbbra is a Szentágothai Szakkollégium anyagi támogatásával működik, kasszánkban ~20 000 

Ft található, melyet a Pécsi hétvégére szeretnénk majd fordítani. 
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